



**UNIVERSITÉ  
DE GENÈVE**

CENTRE UNIVERSITAIRE  
D'INFORMATIQUE

**bloXberg Hub**

**facLab**



13 février 2023, 17h au FacLab Uni Batelle bâtiment A

<https://cui.unige.ch/fr/contact/planaccessglobal/>

(English version see below)

## BloXberg Hub pour la Blockchain académique

Lancement du Hub BloXberg de l'Université de Genève

L'Université de Genève est membre fondateur de l'Association BloXberg. Plus de 50 universités et institutions académiques renommées forment la blockchain académique BloXberg. C'est un réseau décentralisé pour l'avancement de la science et de la blockchain.

L'université de Genève annonce le lancement du *Geneva BloXberg Hub* dont l'objectif est d'offrir aux étudiants, aux chercheurs et au personnel de l'Université de Genève un soutien pratique pour leurs activités liées à la blockchain dans l'enseignement, la recherche et l'utilisation dans l'administration.

### Programme

Accueil et introduction

Prof. Jean Henry Morin, Université de Genève

Keynote

Soulla Louca, Université de Nicosie, Présidente de l'Association BloXberg

Activités du BloXberg Hub

Dr. Jörn Erbguth, Université de Genève

Discussion et questions

Apéro

---

February 13, 2023, 5pm at the FacLab Uni Batelle bâtiment A.

<https://cui.unige.ch/en/contact/planaccessglobal/>

## BloXberg Hub for the Academic Blockchain

Launch of the University of Geneva BloXberg Hub

The University of Geneva is a founding member of the BloXberg Association. Over 50 renowned universities and academic institutions form the BloXberg Academic Blockchain. It is a decentralized network for the advancement of science and blockchain.

The University of Geneva announces the launch of the Geneva BloXberg Hub, which aims to provide students, researchers, and staff of the University of Geneva with practical support for their blockchain-related activities in teaching, research and use in administration.

### Program

Welcome and Introduction

Prof. Jean Henry Morin, University of Geneva

Keynote

Prof. Soulla Louca, University of Nicosia, President of the BloXberg Association

Activities of the BloXberg Hub

Dr. Jörn Erbguth, University of Geneva

Discussion and questions

Apéro